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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. január 22-én 17.00 
órakor megtartott nyilvános, munkaterv szerinti üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Hostyinszki Ákos, Pálinkásné Petik Éva 
települési képviselők, később érkezett: Farkas Ferenc képviselő, Kecser István PVB 
elnök, Szücsi Csaba HVB elnök 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi 
irodavezető 
Meghívottként: Szűcsné Berecz Emese a Nagykátai Járási Hivatal képviseletében,  
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntöm a megjelenteket a 2015. 
évi első Képviselő-testületi ülésen, külön köszönöm Szűcsné Berecz Emesét, aki a Járási 
Hivatalt képviseli és Tarnavölgyi Lászlót, a WAMKK intézményvezetőjét.  
Megállapítom, hogy az ülésünk határozatképes: 9 tagból 6 jelen van, Kecser István és Szücsi 
Csaba képviselőtársaink jelezték késésüket. 
A mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőinek javasolom Cseri Péter és Hostyinszki Ákos 
képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Cseri Péter és 
Hostyinszki Ákos települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 

 
/17:10 Farkas Ferenc települési képviselő megérkezik az ülésre, a jelen lévő képviselők száma 
7 fő./ 

 
Horinka László polgármester: Folytatjuk a napirend elfogadásával. A kiküldött meghívóban 
szereplő napirend elfogadására teszek javaslatot, azonban mindenki kapott a mai napon egy 
plusz előterjesztést, ezt javasolom 7. pontban tárgyalni, ezt követően a sorrend változatlan. 
Egyebeken belül van-e valakinek megbeszélni valója, javaslata?  
Hostyinszki Ákos: Nekem lenne majd felvetésem: a Losonczi utcai orvosi rendelő 
akadálymentesítése, és az illegális hulladéklerakók felszámolása. 
Horinka László polgármester: Rendben. Aki egyetért a napirenddel, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által átruházott 
hatáskörökben hozott döntésekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Sülysáp Város 2015. évi rendezvény naptárának jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálata 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Póttag delegálása a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás társulási tanácsába 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Tájékoztató a helyi adóbevételek 2014. évi alakulásáról 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

7./ Polgármester és alpolgármester illetményének helyesbítése 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

8./ Az önkormányzat 2015. évi költségvetés-tervezetének tárgyalása (I. kör) 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Önkormányzati utak felújításának tervezése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Rendeletalkotás a 2015. évi igazgatási szünetről 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

11./ Egyebek  
 

 
1./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: Nem írtunk előterjesztést, összefoglalót, mert lényegében kb. 
másfél hét munkán voltunk túl, amikor az előterjesztést el kellett készíteni, és ezalatt nem sok 
minden történt. Ami változás, hogy január 1-től a TRV üzemelteti a víziközműveinket. Most 
úgy néz ki, hogy zökkenőmentes volt az átállás, ez a része rendben van. Az ÖKOVÍZ 
tartozását illetően a javaslatunk meghiúsult, tehát a követelésünk fennáll. Ezzel 
összefüggésben van olyan határozatunk, aminek a határidejét módosítani kell. A szerződés 
megkötésére kb. fél évet kellene hagyni egy ekkora szerződésnél, biztosan hónapok kellenek 
az egyeztetésekhez. A másik a csatorna. Mindig úgy mondom, hogy három fő probléma miatt 
nem sikerül a próbaüzemet elindítani, ebből kettő ÉMÁSZ-os. Dolgozgatnak, de nincs az a 
nagy intenzitás, ami kellene, hogy az átemelő szivattyúk áramellátása megtörténjen. Március 
végéig mindenképpen el kellene indítani a próbaüzemet, hogy az elszámolással is minden 
rendben legyen. 
Balog Mónika: Semmilyen szerződés nem köti az ÉMÁSZ-t határidőhöz? 
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Horinka László polgármester: Korábban köttetett szerződés a KÁTA-HIDRO nevében, de 
az érvényét veszítette, így az összes szerződést újra kell kötni. A társulásra lesznek átkötve, de 
az ÉMÁSZ addig nem kivitelez, amíg ezek nincsenek meg. Most úgy néz ki, hogy segítséget 
is kell igénybe venni, hogy ne dőljön be az egész projekt. Február 4-én lesz egyeztetés, utána 
megyünk az államtitkár úrhoz. Ami megoldódni látszik, az a MÁV probléma. Ott is megy a 
tili-toli, de már legalább a hajlandóságot látjuk. A kivitelező szerint egy hét alatt megvan a 
munka. A házi bekötések is problémát okoznak, lesz-e elég víz? A település 30-40 %-át 
villámgyorsan rá kellene kötni a hálózatra, hogy értékelhető legyen az eredmény, és ez 
minden településen igaz. Közel 500 bekötés van készen, a maradék 500 talán meglesz. 
Balog Mónika: Mi az oka, hogy több helyen is elkezdték? 
Hostyinszki Ákos: Valószínűleg a könnyebbeket veszik előre. 
Horinka László polgármester: Szerintem is így van. Ha jóhiszemű vagyok, akkor ezt 
gondolom, de egyébként ugyanannyi az átalány a rövidre is meg a hosszúra is, ezért tartok 
attól, hogy a hosszabbakkal itt hagynak bennünket. Március végére a 30-40 %-ának készen 
kell lenni, bár csúszásban vannak. 
Balog Mónika: Mi lesz azokkal, akik nem kerülnek bele a 30-40 %-ba? 
Cseri Péter: A kifizetésük ütemezése hogy lesz? 
Horinka László polgármester: Kb. 30 % előleget kaptak, az előleggel folyamatosan 
számolnak el, a benyújtott számlák alapján. Nekem is vannak ezzel fenntartásaim, mert nincs 
vészforgatókönyv. Most már muszáj ezekkel az emberekkel megoldani, mert sürget 
bennünket az idő.  
Pálinkásné Petik Éva: Műszakilag mekkora problémát jelent egy hosszabb áramszünet az 
átemelő szivattyúknál? 
Horinka László polgármester: Jelenthet problémát, de lesznek elhelyezve aggregátorok. Ha 
az egész település áram nélkül marad, akkor az egy izmos dolog lehet. A csövekben van egy 
jó nagy kapacitás, mire ezek megtelnek az is idő, illetve az aknák is elég nagyok. 
Hostyinszki Ákos: Az átemelőknél is van egy kis lehetőség, 4-5 órányi, az aggregátorral 
lehet menni átemelőről átemelőre, amíg mindet beindítják. 
Balog Mónika: Nagyon jó lenne, ha a következő újságban lehetne a lakosságot tájékoztatni a 
házi bekötésekről, főleg az idősebbek nagyon izgulnak. 
Horinka László polgármester: Írtunk erről a közelmúltban. 
Balog Mónika: Igen, de elfelejtik.  
Horinka László polgármester: A másik probléma, hogy már néhányan beleengedik a 
szennyvizet az elkészült vezetékrendszerbe. Azt még nem kommunikáltuk, hogy lehet rákötni, 
mégis beleszivattyúzzák, a tisztítónyíláson keresztül. Ez gyakorlatilag a teljes települését 
érinti, mindenhol van egy-egy ilyen. A Tápió utcai átemelő szivattyúnál például nem 
szennyvíz folyik, hanem tiszta, vélhetően pincéből szivattyúzzák bele a vizet. 
 
/17:30 Kecser István települési képviselő megérkezik az ülésre, a jelenlévő képviselők száma 
8 fő./ 
 
Horinka László polgármester: Az elmúlt napok fontos eseménye volt a startmunka 
program. A múlt csütörtökön volt egy tájékoztató, hogy mi ez, mit lehet csinálni, mire 
készüljünk. Közölték, hogy legyünk szívesek a javaslatainkat kidolgozni és benyújtani. Azt 
ígérték, hogy küldik a kapcsolódó anyagot, de nem küldték. A bizottsági javaslatok alapján, 
jórészt ezt a Kriszti csinálta meg. Három startmunka program került kidolgozásra. Az 
egyikkel a vízelvezetési problémák megoldását, vízelvezetők tisztítását célozzuk meg, a 
szőlősi ág tisztítását, burkolását. Ehhez beton elemeket gyártanánk, megvásárolnánk a 
szükséges eszközöket. Kb. 6 km-nyi vízelvezető árkot tennénk rendbe. A másik projekt a 
járdaépítés, szintén kb. 6 km, szintén 15 fővel, ugyanígy beton elemeket gyártanánk hozzá. A 
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harmadik az illegális hulladéklerakók megszüntetését célozná. Az előző kettőnél, szükséges 
önrész, mert az oké, hogy megvesszük a gépeket, de biztosítani kell az alapanyagot is, ezt be 
kell építeni a költségvetésbe.  
A múlt héten az utolsó pillanatban jött az a hír, hogy a Tápió-Hajta árverésre bocsátja a 
gépeit. Volt a gépek között egy gréder, amiről nem tudtunk semmit, de azt gondoltuk talán 
érdemes megvenni. A motorja jó, saját lábán ment be a telepre, de szükséges javításokat 
végrehajtatni rajta. A földútjainkon, kőzúzalékos útjainkon nagyon jó hasznát vesszük. 
Amikor pár évvel ezelőtt megrendeltünk ilyen munkát akkor 3-5 milliós tételeket kellett 
kifizetnünk. 1,25 mFt bruttóért vettük meg a TÁVÜSZ-nek. Mint mondtam, nem nagyon volt 
idő a mérlegelésre, ezért saját hatáskörben döntöttem a vásárlásról.  
Összefoglalva, a 117/2014. (IX.18.) ÖKT határozat végrehajtási határidejét tehát módosítani 
szükséges és a mentési pontnál is ugyanez a helyzet. Leálltak az egyeztetések, az utolsó 
megkeresésünkre nem kaptunk választ, itt akadt el a történet, ennek is kellene egy fél év. 
Katus Norbert alpolgármester: A LEADER pályázat kapcsán merült fel a kerítésépítés. A 
kastélykertben az eszközöket lerabolták, ezért gondoltuk, hogy kerítsük le. Nem döntöttünk 
arról, hogy milyen módon készüljön kerítés, és mekkora mértékben legyen lezárva.  
Horinka László polgármester: Volt egy másik határozat, azt mondtuk, hogy akkor vagyunk 
hajlandók együttműködni, ha az oldalsó kerítést megépíti, ami már nem aktuális, mert el 
szeretné adni az ingatlant.  
Katus Norbert alpolgármester: Amíg éjszaka is nyitott a terület, addig nem is lesz rendben 
soha. Az ottani lakosok nagy előszeretettel használják, mert így rövidítik le az utat. Este a 
nagykapukat be kellene zárni. 
Balog Mónika: Mi lenne, ha a színpadnál lenne lezárva? Ezzel azt a területet védenénk, ahol 
az eszközök vannak. Át is lehet menni, de nem megy keresztül a szépen kialakított részen.  
Horinka László polgármester: Az is legalább 30 méter. 
Balog Mónika: Legalább magát a játszóteret és az épületet lehetne védeni. 
Hostyinszki Ákos: A többi játszótér sincs elzárva. 
Horinka László polgármester: Nincs, de ott rendszeres a törés-zúzás, talán még a 
bekamerázás lenne megoldás.  
Katus Norbert alpolgármester: A kastélykert mögötti rész magánterület, ha nem kerítünk 
soha nem lesz rend. 
Farkas Ferenc: Csináljunk ott egy árkot, utána kerítést, és ki kell írni, hogy tilos az átjárás. 
Horinka László polgármester: Ezt egyszer már megrágtuk, és azt mondtuk, hogy kerítést 
építünk. 
Balog Mónika: Talán ehhez is lehetne beton elemeket gyártani. 
Horinka László polgármester: Amire pályázunk, azt kell csinálni, és azt kell leigazolni, de 
ha ezen felül lesz még kapacitás, akkor lehet benne gondolkodni. A kérdés, hogy miből 
építsünk kerítést, mert a drótkerítés egy hétig sem lesz meg, ha még a napelemeket is kilopták 
a hangzótáblákból. 
Farkas Ferenc: Voltam a helyszínen, egyértelmű, hogy a kocsma felől kell lezárni. 
Katus Norbert alpolgármester: Az az igény is felmerült, hogy a focipályát tartsuk karban, 
de azon is keresztüljárnak az emberek, és a közepén mindig ki van járva. 
Farkas Ferenc: Ha már két ilyen terület van lezárva, akkor talán jobban meggondolják, hogy 
arra menjenek-e. 
Hostyinszki Ákos: A patak mellett a focipálya szélén lehetne elmenni, de akkor megint a 
kocsma felé fog kilyukadni. 
Farkas Ferenc: Van ott egy híd, azt kell lezárni egy hónapra, és leszoknak róla. 
Katus Norbert alpolgármester: Fel kell szedni a hidat! 
Horinka László polgármester: Mi lenne akkor, ha a két kocsma közötti szakaszt 
megcsinálnánk egy betonelemes kerítéssel? Nem tudja lebontani, nem lesz értelme ott 
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átmenni, mert csak átmászni tudja. Nem bontanám le a hidat, nem zárnám le a pályát, hátha ez 
is megoldás. 
Farkas Ferenc: Attól még be lehet menni a pályára, egyébként is kell egy védőháló a 
szomszédok miatt. 
Kecser István PVB elnök: Csináljuk meg a kerítést! 
Katus Norbert alpolgármester: Ha építünk egy betonkerítést, amellett elmennek a Somodi 
kocsma felé. 
Horinka László polgármester: A két kocsma mögött nincs kerítés, az kb. 40 méter lehet, és 
talán a bolt mögött sincs. Ottóék egyébként nem értenek egyet a kerítéssel. 
Katus Norbert alpolgármester: A következő ülésre megnézzük Balázzsal. 
Kecser István PVB elnök: Én bekameráznám simán. 
Horinka László polgármester: Akkor ennek a határidejét is toljuk ki és megnézzük milyen 
megoldás lehetséges. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

1/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja, egyúttal a 
89/2013. (VI. 20.) ÖKT, a 121/2013. (VIII. 15.) ÖKT és a 
117/2014. (IX. 18.) ÖKT határozat végrehajtási határidejét 
2015.06.30. napjára módosítja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által 
átruházott hatáskörökben hozott döntésekről 
 
Horinka László polgármester: Ehhez nem szeretnék semmit hozzáfűzni. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

2/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. 
év IV. negyedévében átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
szóló, az SZMSZ 8. § (4) és 19. § (5) bekezdése szerint 
előterjesztett beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
3./ NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Város 2015. évi rendezvénynaptárának jóváhagyása 
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Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Ma kaptam egy 
módosított változatot, ezek szerint még alakult közben. Bizottsági javaslatra történt a 
módosítás, vagy más oka volt? 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Nem, civilek megkeresésére. Bejelentkezett két 
sülysápi fiatalember, akik egy számítógépes alternatív művészeti ágnak hódolnak. 
Nemzetközi jellegű valami, május 15-17. között bérelnék ki a nagytermet. Számítógépeket 
fognak beüzemelni hozzá. Tájékoztattam a ház adottságairól őket, saját felelősségükre 
próbálják megvalósítani. Sok helyen vérzik a ház, például az elektromos hálózata is, de 
bekötnek egy kalocsa szekrényt. Lesz egy élőzenei koncert is, megvan a saját 
törzsközönségük. Kb. 140 ezer forint bevételt jelent a háznak. Éjjel-nappal itt lesznek.  
Ma kérdezte Lányiné Marika, hogy májusban akarom-e a piacteret használni, mert őt 
megkeresték, hogy szeretnék kibérelni. Ugyanaz a helyzet, mint eddig, hogy a sülysápi 
polgárok egymásra sincsenek tekintettel. 
Katus Norbert alpolgármester: Én már beszéltem erről Gödöny Tamással, mondtam neki, 
hogy egy ekkora rendezvény lehetne színesítő elem egy nagyobb programban. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Egyre nagyobb lyukakat kell hagyni a naptárban, 
hogy a programok ne nyírják ki egymást. A bizottságnak volt egy javaslata, hogy a 
városnapot augusztus 20-ára tegyük.  
A tavaszi emlékhadjárat, Közép-Európa legjelentősebb ilyen jellegű programja, néhány 
sülysápi polgár is aktív részese, április 5-én érnének ide. A tavalyi felvonulás is ennek a része 
volt, sajnáljuk, hogy az első alkalommal kevesen jöttek el. Kovács Antinak ez szívügye, 
felhívott, hogy akár nélkülünk is megszervezi, még pénzt is szerzett rá. Ha Anti belemegy, 
akkor vasárnap dél körül megpróbálom segíteni.  
Horinka László polgármester: Vasárnap dél körül még körmenet van a Fő utcán.  
Tarnavölgyi László intézményvezető: Tartsuk tiszteletben a jószándékát, nemes ügy, amit 
csinál, ingyen hozza, látványosság.  
Balog Mónika: Megbeszéltük a börzét, de jelenleg még nincs információnk, hogy a 
munkaügyi központ bekapcsolódik-e, erkölcsi támogatást kérünk az önkormányzattól. 
Horinka László polgármester: A nagykátai hivataltól is függ ez, tavaly Nagykátán akarták 
megszervezni, de a polgármester túl drágán adta volna oda a sportcsarnokot. 
Balog Mónika: Beszéltem a munkaügyi központ vezetőjével, minket támogatnak. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Nagykátán soha nem fognak ilyen kiszolgálást kapni. 
Balog Mónika: Ráadásul tegnap óta papírom van arról, hogy pályaorientációs konzulens 
vagyok. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Annyit, hogy esetlegesen, ha bővül ez a dolog, akkor 
a környezetünkben kérjünk segítséget. Legyenek sátrak, a villany ne menjen el, 4-500 fiatalt 
tudjunk fogadni! 
Horinka László polgármester: Ez sincs benne a naptárban. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Az újban benne van, még nem tudjuk a végleges 
időpontot, de számítottam rá. 
Horinka László polgármester: Hozzászólás, kérdés? 
Cseri Péter: A dányi fúvósok jönnek decemberben? 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Most se nagyon szedték szét a házat miattuk, emiatt 
nem tudom őket meghívni, mert szégyenkezünk.  
Balog Mónika: Ingyenes volt, mégis kevesen jöttek. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Négy fiatal ember van a településről, aki benne van, 
és egyszerűen nem kell. A sülysápi embert nem érdekli a saját gyereke vagy a szomszéd 
gyereke. Ide ingyen jönnek el, de nagyon megdolgozunk a Zsolt barátságáért, a tavalyi 125 
programban az ilyenek is benne vannak. Hívom a dányiakat, óriásiak, nagyon jók, teltházunk 
volt, de a pótszékek már nem kellettek. Nektek is szervezni kellene az embereket és eljönni 
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nektek is. A többi ember sem fog jönni, ha nem látják, hogy nektek is szívügyetek. A 
nagykátaiak könyörögtek, hogy mikor hozhatják el a programjukat. Szégyen hogy 8200 
emberből nem tudjuk megtölteni a házat egy 60 tagú zenekar koncertjével. Annyira ne 
keseredjünk el, máshol sincs kolbászból a kerítés, de én azért szomorú vagyok. Nagykátán 
még csak fel sem merül, hogy esetleg meghívják a szomszéd település színjátszó egyesületét, 
vagy akár a dányi fúvósokat. A sülysápiakban is meg kellene lennie annak a 
lokálpatriotizmusnak, hogy legalább a sajátjaik előadására eljöjjenek. Én azt vártam volna, 
hogy a csilláron is lógjanak. 
Horinka László polgármester: Van-e még kérdés a programhoz? Amennyiben nincs, 
szavazzunk! Aki elfogadja Sülysáp Város 2015. évi rendezvénynaptárát, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

3/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 21/2010. 
(XII. 28.) önkormányzati rendelet 5. § (1) h) pontja alapján  
1./ Sülysáp Város 2015. évi rendezvénynaptárát elfogadja; 
2./ felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a 

rendezvénynaptár helyben szokásos módon való 
közzétételéről.   

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2015. február 20. 
Felelős: polgármester 

 
/18:15 Tarnavölgyi László és Szűcsné Berecz Emese távozik az ülésről, Szücsi Csaba 
települési képviselő megérkezik az ülésre. A jelen lévő képviselők száma 9 fő./ 
 
4./ NAPIRENDI PONT 
Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési 
megállapodás felülvizsgálata 
 
Horinka László polgármester: A választások után elfogadtuk, most felül kell vizsgálni, 
viszont annyira rövid idő telt el az elfogadása óta, hogy még nem merült fel olyan tapasztalat, 
ami szükségessé tenné a módosítását, ezért javasolom, hogy fogadjuk el így, ahogy van. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

4/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Sülysápi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal fennálló 
együttműködési megállapodását a nemzetiségek jogairól szóló 
2011. évi CLXXIX. törvény 80. § (2) bekezdése alapján 
felülvizsgálta, és – a Sülysápi Roma nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületével egyetértve – jelenleg nem látja 
szükségesnek a dokumentum módosítását.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
5./ NAPIRENDI PONT 
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Póttag delegálása a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás társulási 
tanácsába 
 
Horinka László polgármester: Javaslatom az, hogy az alpolgármester legyen ezzel a 
feladattal felruházva, hiszen egyébként is ő fog helyettesíteni a távollétemben. Aki egyetért az 
elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

5/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 94. § (2) bekezdése alapján a Tápiómenti 
Területfejlesztési Társulás társulási tanácsába Sülysáp Város 
Önkormányzata képviseletére pótdelegáltként Katus Norbert 
alpolgármestert bízza meg, aki akadályoztatás esetén lép a 
delegált helyébe. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  

 
6./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a helyi adóbevételek 2014. évi alakulásáról 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta. Amit a bizottsági ülésről hallottam nem 
támasztja alá a döntést, de ahogy látom végül elfogadták. 
Kecser István PVB elnök: Az egyik bizottsági tag felvetette, hogy a hátralékkal rendelkező 
adózóknak adjunk egy kis biztatást azzal, hogy ha június 30-ig befizetik a szeptember 15-ig 
esedékes összeget, akkor a pótlékot eltöröljük. Ami pozitívum, hogy nem kell annyi 
pótlékszámlát kezelni, de hátránya, hogy megint azok járnak rosszul, akik jól fizetnek. Nem 
ismerjük a tényleges összeget, amiről szó van, ezért jó lenne modellezni, hogy milyen 
előnyökkel és hátrányokkal járna ez. Nem volt teljesen egyértelmű ennek a megítélése, ezért 
abban maradtunk, hogy a jogi hátterét fel kell mérni, illetve azt is, hogy milyen gazdasági 
hatása lehet. 
Horinka László polgármester: Jogi akadálya lehet? 
Tóth Krisztina jegyző: Ha a testület úgy dönt, akkor részletesen megvizsgáljuk ezt a kérdést, 
de a Hivatal sem szakmai, sem morális alapon nem ért ezzel egyet. Megvan a lehetőség arra, 
hogy bárki, akinek hátraléka van, kedvezményt kérjen, és pozitívan szoktunk ehhez 
viszonyulni, főként, ha egy nagyobb összeget, vagy a tőkét megfizeti. Az adózás rendjéről 
szóló törvény szerint akkor lehet adómérséklésről szó, ha az adózó és vele közös háztartásban 
élő személy megélhetését súlyosan veszélyezteti a tartozás megfizetése. Vállalkozásnál 
méltányosságból, ha a vállalkozás működését veszélyeztetné. Ebből szerintem egyértelmű, 
hogy mindig egyedileg kell vizsgálni, nem lehet fűnyíróelv alapján eltörölni.  
Katus Norbert alpolgármester: Mennyi idő után évül el ez a követelés? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: 5 év után. 
Katus Norbert alpolgármester: Tehát aki folyamatosan nem fizet, az 5 év múlva 
mindenképpen kiesik a rendszerből? 
Kecser István PVB elnök: Az 5 éves elévülés akkor érvényes, ha a követelést nem 
forszírozza a jogosult. 
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Katus Norbert alpolgármester: Tudunk olyanokat, akik tudatosan erre játszanak? Én kértem 
Ágit, hogy nézze át, milyen nagyságrendű összegről van szó. A legnagyobb számban olyan 
pótléktartozások vannak, amelyek 100 forint körüli összegek. Ezek jelentéktelen összegek, 
ezeknek az elengedése pozitív lehet, de akik nagyon sokkal tartoznak, azok esetében ez nem 
pozitívum. Aki néhány napos késedelmeket csinál és befizeti az évet, annak engedjük el!  
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: A pótlékot a rendszer automatikusan számolja, amint 
letelik a befizetési határidő. Egyébként pedig az elengedés kérelemre működhet, akinek 
anyagi gondjai vannak, kérheti, hogy részletben, pótlékmentesen fizethessen. Van olyan cég, 
amelyiknek a terhére több mint 5 millió forint késedelmi pótlékot tartunk nyilván.  
Kecser István PVB elnök: Amit Norbi mondott, az azt bizonyítja, hogy van olyan terület, 
ahol pozitívan jelentkezne ez. Lehet húzni egy határt, hogy meddig lehet ezzel élni ahhoz, 
hogy ne rontson a fizetési morálon. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Az összes pótlékkintlévőségünk meghaladja a 17 milliót, 
90 millió körüli az adóhátralék. 
Hostyinszki Ákos: Milyen behajtási lehetőség van? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Amikor a végelszámoló vagy felszámoló kiértesít, hogy 
van-e követelésünk, akkor befizetjük a szükséges illetéket, ha nagy tartozóról van szó, de még 
ebből egy fillér sem érkezett be. 
Balog Mónika: Mekkora volt a hatása, amikor megjelent az újságban az adótartozók listája? 
Tóth Krisztina jegyző: Igen, volt eredménye. 
Pálinkásné Petik Éva: Ez az óriási kintlévőség nagyon szétaprózódik? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Nagyon változó, kétezertől több millióig terjed. 
Hostyinszki Ákos: Ezek ellen nem lehet felszámolást indítani? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Több olyan van, amelyik ellen már zajlik a felszámolás. 
Hostyinszki Ákos: Én olyan cégekre gondolok, amelyek működnek, de nem akarnak fizetni. 
Kecser István PVB elnök: Az sem mindegy, hogy mekkora a behajtott pótlékkintlévőség, 
csak a töredéke a teljes kintlévőségnek. Az a réteg, akikre a Norbi utalt, azok méltányolnák a 
gesztust.  
Horinka László polgármester: Szerintem már megkaptuk a jogi választ a PVB javaslatára. 
Tóth Krisztina jegyző: Még ott van a kérdés a közzétételről. 
Kecser István PVB elnök: Meglepett többünket az iparűzési adó teljesülés, attól függetlenül, 
hogy ez a 2013-as adóévre vonatkozott. Ha ez így van, akkor ez jó hír, ha az egészet 
összeadjuk, akkor az adózók 25 %-a tudott magasabban teljesíteni. 
Horinka László polgármester: Azért vannak ebben olyanok is, amelyeket nem tudsz 
százalékosan számolni. 
Kecser István PVB elnök: Vannak kérdések, de ha ez így van, akkor örülünk neki. 
Katus Norbert alpolgármester: Ahhoz, hogy biztos képet lássunk, tételesen végig kellene 
nézni. Háromszor fizetnek egy évben, év elején jött kb. 35 milliós összeg, szeptemberben 15-
ig 80 millió, majd egy huszonmilliós tétel. Az előző éveket is megnéztük, és nagyjából 
ugyanezek az arányok, de a teljesítés nagyobb lett. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Megnéztük az adóalapot is, és tényleg magasabb lett.  
Kecser István PVB elnök: Ha ez tendencia lesz, akkor jó. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Végelszámolások indultak, a bíróság hivatalból törli 
azokat a vállalkozásokat, amelyek nem működnek, ezért egyre inkább a stabilabb 
vállalkozások maradnak meg.  
Pálinkásné Petik Éva: Hogy tud úgy megszűnni egy vállalkozás, hogy ekkora hátralékot 
hagy maga után, és csinál egy másikat? 
Tóth Krisztina jegyző: Az új Polgári Törvénykönyv lehetőséget ad arra, hogy felelősségre 
lehessen vonni a cégvezetőt, de nagyon szűkszavú a törvény és nincs még kialakult bírói 
gyakorlat sem ebben.  
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Pálinkásné Petik Éva: Hány évnek a hátraléka ez, amit most mondtál? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Ez nagyjából mindig ennyi. Ha fizet valaki, akkor 
mindig múltra szólóan kell könyvelni a befizetését, ezért ami hamarosan elévülne, az nem 
évül el, hanem kiegyenlítésre kerül. 
Horinka László polgármester: Van-e még kérdés? Az előterjesztett határozati javaslat 
mellett tehát a PVB javaslatát nem visszük tovább. Aki elfogadja így a határozatot, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

6/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ a helyi adóbevételek 2015. évi alakulásáról szóló jegyzői 

tájékoztatót elfogadja, 
2./ a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság javaslatát a 

pótlékhátralékok eltörlésére nem kívánja érdemben 
napirendjére venni. 

Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
7./ NAPIRENDI PONT 
Polgármester és alpolgármester illetményének helyesbítése 
 
Tóth Krisztina jegyző: Ezt az anyagot küldtem ma, nem nyomtattuk ki külön. Idegennyelv-
tudási pótlékra jogosult a polgármester és az alpolgármester úr. Az önkormányzati törvény 
alapján lett kiszámolva a bérük, ez a pótlék pedig a köztisztviselői törvényből adódik. Amikor 
a bérmegállapításra jöttek a felsőbb iránymutatások, ezzel senki nem foglalkozott, ezért kell 
most korrigálni. Visszamenőlegesen a megválasztásig. 
Cseri Péter: Az előző ciklussal mi a helyzet? 
Tóth Krisztina jegyző: A Kttv. e fejezete a választás napjával lépett hatályba. 
Horinka László polgármester: Itt akkor két határozatot módosítunk, értelemszerűen a már 
korábban megállapított összegek nem változnak, csak belekerül a nyelvpótlék. Aki egyetért a 
polgármestert idegennyelv-tudási pótlékának megállapításával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

7/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
128/2014. (XI. 4.) ÖKT határozatát a következők szerint 
módosítja:  
3./ A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 71. §-a és a közszolgálati tisztviselőkről 
szóló 2011. évi CXCIX. törvény 141. §-a alapján Sülysáp 
Város Önkormányzata főállású polgármesterének havi 
illetményét – 2014. október 12-ei hatállyal – 448.700 Ft-
ban, idegennyelv-tudási pótlékát 23.200 Ft-ban, 
költségtérítését 67.300 Ft-ban állapítja meg. 

4./ Felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző  
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Horinka László polgármester: Aki egyetért az alpolgármester nyelvpótlékának 
megállapításával, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

8/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
129/2014. (XI. 4.) ÖKT határozatának 2./ pontját a következők 
szerint módosítja:   
1./ A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 43., 74-75. és 80. §-a és a közszolgálati 
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 141. §-a 
alapján Sülysáp Város Önkormányzata főállású 
alpolgármesterének havi illetményét – 2014. november 4-ei 
hatállyal – 314.100 Ft-ban, idegennyelv-tudási pótlékát 
23.200 Ft-ban, költségtérítését 47.100 Ft-ban állapítja meg. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  

 
8./ NAPIRENDI PONT 
Az önkormányzat 2015. évi költségvetés-tervezetének tárgyalása (I. 
kör) 
 
Horinka László polgármester: Mindannyian tudjátok, hogy ez még csak egy tájékoztató, és 
sok helyen fog változni. Én beírtam néhány módosító javaslatot: Startmuka program önereje 
kb. 7 millió, Malom utca 26. felújítása 3 milliós keretösszeg, tűzoltószertár befejezéséhez 
szükséges összeg, de ehhez még kell másik árajánlat. Bevételi oldalon is lesznek még 
változások, a Tápiómenti Területfejlesztési Társulástól várható ingatlanvételár még nincs 
benne. Ami még eszünkbe jut, vagy ha kialakul valamilyen szükséghelyzet, akkor azokat 
beletesszük. 
Balog Mónika: Ha lenne időtök a tantermeket megnézni a tagiskolában, annak nagyon 
örülnék. Ott 6 tanteremre lett kiadva a működési engedély, és 8 osztály működik jelenleg. Az 
egyik osztályterem olyan kicsi, hogy abban megmozdulni sem lehet. A jelenlegi számítógépes 
terem, régen osztályterem volt, és lényegesen nagyobb. Növekszik az osztálylétszám, jövőre 
is két magas létszámú osztály fog indulni, és szerintem nem fognak elférni abban a 
tanteremben. Meg kellene nézni, hogy érinti-e a költségvetést a két terem átköltöztetése. 
Elképzelhető, hogy igen, hiszen a számítógépteremben ki van építve a gépekhez szükséges 
hálózat. 
Horinka László polgármester: Úgy érzed, hogy már az is segítség lenne, ha az 
informatikaterem átköltözne a kisebb terembe? 
Balog Mónika: Igen.  
Kecser István PVB elnök: Informatikát ott lehetne tanítani? 
Balog Mónika: Igen, mert nem mindegy, hogy heti két órában vannak-e bezsúfolva, vagy 
minden órán. Érdemes megnézni hétköznap egy tanítási órát, mennyire zsúfolt. 
Horinka László polgármester: Amennyire emlékszem a leadott várható elsős létszám 100 
körül van, nagyjából 4 db 25 fős osztály várható. 
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Balog Mónika: Az óvónőktől kellene nagyjábóli létszámot kérni. Ott lesz a legtöbb gyerek. 
Néhány éve arról beszéltünk, hogy egy óvodásnak hány négyzetméter kell, ennek alapján az 
iskolásoknak nincs megszabva? 
Tóth Krisztina jegyző: A KLIK vizsgálja meg, és ne indítson olyan létszámot, amit nem tud 
elhelyezni.  
Katus Norbert alpolgármester: Vizsgálja meg, de kérdés, hogy kinek kell a költségeket 
állni. 
Tóth Krisztina jegyző: Egyben kellene kezelniük a sülysápi három telephelyet, és úgy 
megvizsgálni a lehetőségeket. Sajnos egyre kevesebb a gyerek, nem hinném, hogy termet 
kellene építenünk, amikor korábban a több gyerek is elfért.  
Pálinkásné Petik Éva: Szakmailag tényleg a KLIK hatásköre. 
Horinka László polgármester: A gondolatot köszönjük, meg fogom nézni, de majd a KLIK 
vezetőjének a figyelmét is felhívom rá, és ha indokoltnak tartja, akkor egy közös bejáráson is 
megnézzük. 
Balog Mónika: Semmiképpen nem azt akarom, hogy Szőlősről Sápra kelljen járni a 
gyerekeknek.  
Tóth Krisztina jegyző: Más téma: a bizottsági ülésen elmondtam, hogy átalakul segélyezés 
rendszere. Megszűnik az lakásfenntartási támogatás, valamint a méltányossági közgyógy 
ellátás és ápolási díj, valamint a temetési segély. Ezek egyben ún. települési támogatásként 
fognak megjelenni. Ez a saját forrást illetően sokszorosa lesz annak az összegnek, amit eddig 
kifizettünk. Erre még rendeletet kell alkotni, de úgy gondolom, hogy valahol a kettő között ál 
meg a ráfordítás: annál kevesebb lesz, mint amennyit az említett segélyformákra eddig 
kifizettünk, de annál jóval több, mint amennyi az önkormányzati segélyre jutott.  
Illetve van egy Hivatalra vonatkozó indítványom: Korábban a Képviselő-testület úgy adhatott 
a bérekhez eltérítést, ún. illetménykiegészítést, hogy ha egyezre megállapította, nem lehetett 
visszavonni. 2012. óta viszont évente kell megállapítani, de még egyszer sem állapítottuk 
meg. Ez az új dolgozóinkat sújtja, mivel a régieknek a korábbi szabályok szerint megmaradt a 
20 %. Jelenleg 5 fő van a Hivatalban, akit ez érint, vagyis úgy dolgoznak, hogy nem kapják 
ezt az eltérítést, ráadásul nem is könnyű területeket visznek. Ez összesen 1,7 millió forintot 
jelent, és azt szeretném kérni, hogy a 2015. évre állapítsa meg a Képviselő-testület a részükre 
is a 20 %-os illetménykiegészítést. 
Horinka László polgármester: A köztisztviselői illetményalap szerintem 2004. óta nem 
változott. 
Tóth Krisztina jegyző: A kormányzati intézményekhez nem lehet felvenni középfokú 
végzettségű dolgozót, valószínűleg ezért nem bukik ki, hogy ugyanazért a munkáért a 
középfokú végzettségű kollégák mennyivel kevesebbet kapnak.  
Cseri Péter: A felsőfokú végzettségű felelősségteljesebb munkát végez, azt remélem. 
Tóth Krisztina jegyző: Nem lehet ezt így kimondani. Nagyon sokat számít egy ember 
morálja, munkához való hozzáállása, szerintem többet, mint a végzettsége. 
Cseri Péter: Arra igyekeztem célozni, hogy a felsőfokú kapjon a végzettségének megfelelő 
feladatot. 
Tóth Krisztina jegyző: Azt nézem, hogy az ember alkalmas-e arra a feladatra, amit csinál, 
vagy nem. Nálunk általában egy-egy ember végez egy feladatkört, mert nagyon sokféle terület 
van, így nem tudok olyan vonalat húzni, hogy felelősségteljes munkakör vagy nem. Minden 
terület fontos, és aki nem alkalmas egy feladatra – függetlenül a végzettségétől – azt én nem 
veszem fel. Nálunk csak olyanok dolgozhatnak, akik értenek a felelősségteljes feladatokhoz.  
Horinka László polgármester: Egy nagy szakadék van a közép- és felsőfokú végzettségűek 
bére között, és ha a maximumot, ami adható, mindenhol kihasználod, akkor ez a szakadék 
még csak nagyobb lesz.  
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Tóth Krisztina jegyző: Én megköszönném, ha támogatná a testület, hogy az új dolgozók is 
megkapják az illetménykiegészítést. 
Horinka László polgármester: Ezt nyilván a költségvetésbe szintén be kell építeni. 
Hostyinszki Ákos: Amit én javasoltam, arra az egyebekben térünk vissza? 
Horinka László polgármester: Nem csak a Losonczi utcai rendelővel van probléma. 
Beszéltünk már arról, hogy minden önkormányzati intézmény korszerűsítésére benyújtottunk 
egy projektjavaslatot a VEKOP keretében. Ennek még nem látjuk a kifutását, de ha meg 
tudjuk oldani 20 %-os önrésszel, akkor oldjuk meg úgy. A művelődési ház problémáját is 
ideértem. Meg kell oldani pályázati pénzből, mert az a kevés fejlesztési forrás, amihez hozzá 
tudunk jutni, nem lesz elég. 
Hostyinszki Ákos: A Losonczi utca szerintem így is, úgy is esedékes lesz, ha egy új orvos 
jön, mert az ÁNTSZ mindent átnéz. 
Tóth Krisztina jegyző: Ezek az energetikai témák már az idén ki fognak derülni. A 
hulladékos startmunka is kiderül februárban. 
Horinka László polgármester: Idén lesz az ÖTE fennállásának 90. éves évfordulója, ezért 
azzal viszont nem nagyon várhatunk. 
Pálinkásné Petik Éva: Pontos határidőt nem tudunk az energetikai pályázathoz? 
Horinka László polgármester: Nem nevezném pályázatnak, projektjavaslatokat kellett 
beadni. Ezeket befogadták, de hogy melyikből lesz valós projekt és melyikből nem, azt még 
nem látjuk. 
Tóth Krisztina jegyző: A közelmúltban volt ezzel kapcsolatosan egy kérdés felsőbb szintről, 
úgyhogy van benne mozgolódás, de nem tudunk semmi konkrétumot. Kerékpárút, 
óvodafejlesztés, integrált településközpont rehabilitáció a sápi részre, a rendelők, a 
bérlakások. 
Pálinkásné Petik Éva: A Malom utcára elég lesz a 3 millió forint? 
Horinka László polgármester: Egy kicsit szűknek tűnik, de bízom benne, hogy elég lesz. A 
családsegítőnek viszont lehet, hogy kevés lesz a maradék hely, ezért gondolkodunk a Vasút 
utca 58. alatti épület felszabadításában.  
Ha nincs más, aki ki támogatja, hogy az első körös költségvetés határozatának első pontját 
kiegészítsük az elhangzottakkal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

9/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat 2015. évi költségvetésének tervezetét első 
olvasatban megtárgyalta, és abban a következő változtatásokat 
irányozza elő: 
1./ Startmuka programokra 7 millió Ft önerő betervezése, 
2./ Malom utca 26. felújítására 3 millió Ft betervezése, 

tűzoltószertár befejezéséhez 1,5 millió Ft (illetve későbbi 
árajánlat szerinti összeg) betervezése, 

3./ Polgármesteri Hivatalban 20 % illetménykiegészítés 
megállapítása a 2015. évre. 

Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a költségvetés 
tervezetén a fenti módosításokat vezesse át. 
Határidő: költségvetés elfogadása 
Felelős: polgármester, jegyző 
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9./ NAPIRENDI PONT 
Önkormányzati utak felújításának tervezése 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és javaslatot tett. A logikáját értem, de nem 
biztos, hogy ezzel hátráltatni kellene a sürgető útfelújításokat, azok megtervezését. 
Cseri Péter: Én megszavaztam ezt a tervet, mert nem egy nagy mélységű tervről lenne szó. 
Az útcsatlakozások szintkülönbségeit, vízhozamát tartalmazná. Annak az 5 utcának, ami be 
volt árazva, semmi köze a környezetéhez, vagy azért, mert szikkasztós az árok, vagy, mert 
nem befolyásolja a környező utcák vízelvezetését. Szerintem a forintosított utakat meg lehet 
csinálni, a többivel nem foglalkoztam. Az volt célkeresztbe állítva, hogy miért nem egységes 
a tervek utcahosszra vetített ára. Ennek számtalan oka lehet, ezt is próbáltam érzékeltetni, az 
utcák hosszától nem függ az eljárás, de nem hatottam meg őket. 
Kecser István PVB elnök: Mondanék pár szót, azért hogy védjem az álláspontunkat. Erkel 
Ferenc utca: ha ezt megcsináljuk, akkor belemegy az összes víz a szőlősi ágba. Ha közben 
elvezetjük, akkor az már érinti a környező utcákat. A Gárdonyi nagyon befolyásolja a Tápió 
utcát. Azzal nagyon egyet tudok érteni, hogy kell egy egységes terv. Ha azt mondjuk egy 
tervezőnek, hogy a lejtési, vízelvezetési viszonyokat állapítsa meg, ez nem egy nagyon 
bonyolult. Ha ezt ismerjük, és tudjuk, hogy a meglévő terveket hogy tudjuk beleépíteni, ez 
áprilisra elkészülhet. Ha újra kell csinálni, akkor nem több 3 millió forintnál. Ha a teljes 
településre nézzük, akkor sem több 10-15 millió forintnál. A Kiskókai utcát is megcsináltuk, 
majd kiderült, hogy problémák vannak. Át kell nézni a teljes település vízelvezetését. Nem 
akadályoz bennünket semmi ebben. Tartalmát tekintve egy egységes logikát kellene követni. 
Horinka László polgármester: A költségvetésünket ez nem érinti. Ez a határozat nem lenne 
elfogadva, hanem megbízunk egy úttervezőt. 
Kecser István PVB elnök: A csatorna miatt most készült egy geodéziai felmérés, ezt kapja 
meg a tervező! 
Cseri Péter: Tényleg nagyon egyszerűt kellene csinálni, mert a korábbi terveket sem nagyon 
használta fel a település, ez volt az aggályoskodás oka Balázs részéről, ami nekem is 
aggályos. Nem vagyok benne biztos, hogy nem porfogónak készül egy újabb terv. 
Horinka László polgármester: Kapunk tehát egy megbízást arra, hogy szerezzünk be 
néhány árajánlatot, hogy lássunk egy irányszámot, hogy hajlandóak vagyunk-e rákölteni, vagy 
felülvizsgáljuk az álláspontunkat. 
Cseri Péter: A műszaki paramétereket meg kell adni, ahhoz pedig egy vizes szakember kell. 
Ha azt mondja, hogy 30 millió, akkor településrészekben gondolkodhatunk. 
Kecser István PVB elnök: A befogadó rész struktúráját kellene nézni, hogy mit hova tudunk 
elvezetni. Nem mindenhol egyszerű a helyzet. Egy vizes vagy utas tervezőnek nem olyan 
nagyon bonyolult, ha a struktúrát, keresztmetszeteket nézzük 
Pálinkásné Petik Éva: Csak belterületre gondoltok? 
Kecser István PVB elnök: Igen. 
Pálinkásné Petik Éva: Az elkészült tervek mennyire reálisak? 
Kecser István PVB elnök: Ha a geodézia megvan, akkor egyszerűen meg lehet ezt csinálni. 
Horinka László polgármester: Hozzatok egy határozatot, hogy engem megbíztok az 
ajánlatok bekérésével. Vízelvezetési tanulmánytervet készíttetünk a csatornás geodézia 
alapján. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

10/2015. (I. 22.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert, hogy kérjen árajánlatokat Sülysáp belterületének 
csapadékvíz-elvezetési tanulmánytervének elkészítésére. 
Határidő: 2015. februári ülés 
Felelős: polgármester 

 
10./ NAPIRENDI PONT 
Rendeletalkotás a 2015. évi igazgatási szünetről 
 
Horinka László polgármester: Két igazgatási szünet van előterjesztve, a már megszokott 
téli, és az idén először nyári is. A tapasztalat az, hogy más hivatalok is bezárnak egy-két hétre 
nyáron, ez a szabadságok kiadását is segíti. Aki egyetért az igazgatási szünetek 
elrendelésével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
1/2015. (...) önkormányzati rendelete 

a 2015. évi igazgatási szünet elrendeléséről 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1)-(2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
42. § 1. pontja, valamint a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232. 
§ (3) bekezdésével kapott felhatalmazással, illetve feladatkörében a következőket rendeli el: 
 

1. § E rendelet hatálya a Sülysápi Polgármesteri Hivatalra (a továbbiakban: Polgármesteri 
Hivatal) és az ott foglalkoztatott munkavállalókra terjed ki.  

2. § (1) A Polgármesteri Hivatal 2015. július 20. – 2015. augusztus 2. (nyári igazgatási 
szünet) és 2015. december 23. – 2016. január 3. (téli igazgatási szünet) igazgatási szünetet 
tart. 

(2) Az igazgatási szünet idejére a munkavállalók részére rendes szabadságot kell kiadni 
oly módon, hogy halaszthatatlan ügyekben biztosított legyen a feladatellátás. 

(3) A (2) bekezdésben foglaltak betartásáról, valamint a lakosság és az érintett társszervek 
tájékoztatásáról a jegyző gondoskodik. 

3. § Ez a rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba, és 2016. január 4-én 
hatályát veszti. 
 
Sülysáp, 2015. január 22. 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
11./ NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
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Horinka László polgármester: Ákos szerintem az ülés keretén belül megkapta a válaszokat 
a javaslataira. Van-e még valakinek mondanivalója? 
Szücsi Csaba HVB elnök: A mai napon felhívott a Tarnainé a szőlősi oviból, hogy minden 
évben báloznak, és az idén is szeretnének a szőlősi iskolában, gondolom ennek nincs 
akadálya. Tolmácsolom felétek, mert most én vagyok annak a bizottságnak az elnöke, amelyet 
ez érint. 
Katus Norbert alpolgármester: E tekintetben nem változott semmi, eddig sem a bizottság 
hatásköre volt, és egyelőre maradt nálam az intézmények teremhasználatának kezelése. 
Cseri Péter: A bizottsági ülésen kértem alpolgármester urat, hogy az óvodai fűtéssel 
kapcsolatban próbáljon valami végleges megoldást elérni, hogy ne álljon le naponta. 
Mégiscsak egy új rendszerről van szó. 
Horinka László polgármester: Tudok a problémáról, és a legutolsó információm az, hogy 
megoldódott. 
Cseri Péter: Szkeptikusak vagyunk, mert minden egyes javítás után azt halljuk, hogy rendben 
van. Nem normális, hogy egy új rendszernek így kell működnie. 
Tóth Krisztina jegyző: Legutóbb kicserélték a tágulási tartályt. A szerelő állította, hogy 
beállította a nyomást is, majd másnap kiderült, hogy mégse. Ezekkel nem tudunk mit kezdeni, 
ez a mai morál, de természetesen igyekszünk pontot tenni a dolog végére. 
Horinka László polgármester: Mindenkinek köszönöm a munkát, zárt ülésen folytatjuk még 
egy témával. 
 

 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 

 Cseri Péter Hostyinszki Ákos 
 települési képviselő települési képviselő 
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